

TOGETHER
WE MAKE
SUCCESS

مَعًا نَصْنَعُ
النَّجَاحَ



SAUDI VISION 2030 PARTNER

"Since the establishment of Al-Roya Al-Hadeetha for Operation and Maintenance Company, it has executed numerous projects across various sectors, achieving high-quality results by blending professionalism with innovation to deliver a unique experience for its clients. This has positioned it as one of the leading companies in the Kingdom within the operation and maintenance sector. Furthermore, it has contributed to the advancement of the labor market by providing skilled and trained manpower to both the private and public sectors."

منذ تأسست شركة **الرؤيا الحديثة** للتشغيل والصيانة" نفذت العديد من المشاريع في مختلف القطاعات وحقت نتائج عالية الجودة وذلك للدمج بين الاحترافية والابتكار لتقديم تجربة فريدة لعملائها مما جعلها من الشركات الرائدة في المملكة في قطاع التشغيل والصيانة كما انها أيضا ساهمت في نهضة سوق العمل بتوفير الأيدي العاملة الماهرة والمدربة للقطاعي الخاص والعام



■ رؤيتنا

في شركة **الرؤيا الحديثة**، نتطلع لتحقيق الريادة الوطنية والتميز في بناء شراكات استراتيجية، وتوفير الكوادر البشرية المتخصصة للسوق السعودي عبر شبكة وكلاء معتمدين دولياً، وفروع تغطي مناطق المملكة. نسعى دائماً لتكون الخيار الأول والأمثل في الاستقدام والوساطة التجارية.

■ رسالتنا

تمثل رسالتنا في شركة **الرؤيا الحديثة** في تيسير رحلة عملائنا، الذين نضعهم دائماً في جوهر اهتمامنا وغايتنا، وذلك من خلال تقديم حلول تجارية متكاملة ورغد أعمالهم بكوادر بشرية تمتاز بأعلى مستويات الكفاءة والخبرة، بما يلبي تطلعاتهم ويضمن تفوق توقعاتهم

■ أهدافنا

تتمحور أهدافنا حول الاستجابة المثلى لمتطلبات عملائنا وشركائنا، والذين نشق منهم إلهامنا في كافة أعمالنا ومنهجية تقديم خدماتنا؛ حيث نلتزم دائماً بأعلى معايير الجودة، المصداقية والشفافية. كما نسعى لتحقيق التميز والالتزام الوطني في شتى خدمات الصيانة التشغيلية بالتوازي مع رفد قطاع الأعمال بالعمالة الماهرة والمدربة للوصول إلى الكفاءة التشغيلية المرجوة

■ Our Vision

"At Al-Roya Al-Hadeetha Company, we aspire to achieve national leadership and excellence by building enduring strategic partnerships and providing specialized, qualified human resources to the Saudi market through an extensive network of internationally accredited agents and integrated branches covering all regions of the Kingdom. We continuously strive to be the premier and ideal choice across all fields of recruitment and commercial brokerage.

■ Our Message

Our mission at Al-Roya Al-Hadeetha Company is to streamline our clients' journey, keeping them at the very core of our purpose. We achieve this by delivering integrated business solutions and empowering their operations with highly efficient and experienced human resources that not only meet their requirements but exceed their expectations.

■ Our Goals

Our goals center on providing the optimal response to the requirements of our clients and partners, who inspire our operations and service delivery. We consistently adhere to the highest standards of quality, credibility, and transparency. Furthermore, we strive to achieve excellence and national commitment across all operational maintenance services, while simultaneously empowering business sectors with skilled and trained workforce to reach the desired operational efficiency

تاجير عمالة مهنة متعددة



Human Resources and Solutions Sector

- Providing workforce with flexible contracts.
- Headhunting executives and specialized leaders.
- Payroll management and administrative support.
- Financial and human resources management.
- Permanent recruitment for various specializations.
- Temporary recruitment for seasonal projects.

Contracting, Construction, and Finishing

- General contracting, restoration, and finishing.
- Maintaining corrugated sheets, factories, hangars.
- Installing approved waterproofing, thermal insulation.
- Accurate water leak detection, repair.
- Epoxy flooring for parking zones.
- Plumbing and electrical network maintenance.
- Designing and executing artistic decorations.
- Installing gypsum board and ceilings.
- Applying modern paint and decor.

Maintenance and Logistics Services Sector

- General cleaning for buildings, facilities.
- Kitchen hood cleaning for restaurants.
- Highly efficient loading, unloading services.
- Landscaping and garden design services.
- Diverse leasing services for businesses.

قطاع الحلول والكوادر البشرية

- توفير كوادر بشرية بعقود مرنة.
- استقطاب التنفيذيين والقيادات العليا المتخصصة.
- إدارة الرواتب وخدمات الدعم الإداري.
- إدارة العمليات المالية والموارد البشرية.
- التوظيف الدائم للكفاءات بمختلف التخصصات.
- التوظيف المؤقت للمشاريع الموسمية والطوارئ.

وقطاع المقاولات والإنشاءات

- أعمال المقاولات العامة والترميم والتشطيب
- صيانة الشنكو وهياكل المصانع والهناجر
- تركيب عوازل مائية وحرارية معتمدة
- تركيب الأرضيات سيراميك وبورسلين
- تنفيذ دهانات الإيبوكسي للأرضيات والمواقف
- تأسيس وصيانة شبكات السباكة والكهرباء
- تصميم وتنفيذ الديكورات واللمسات الفنية
- تطبيق تكنولوجيا الدهانات والديكورات الحديثة

قطاع الصيانة والخدمات اللوجستية

- خدمات النظافة العامة للمباني والمنشآت.
- تنظيف المداخل للمطاعم والفنادق الكبرى.
- خدمات التحميل والتفريغ بكفاءة عالية.
- تصميم وتنسيق الحدائق والأعمال الزراعية.
- خدمات التأجير المتنوعة لقطاع الأعمال

Visas

- We provide ready visas covering over 100 diverse professions, to meet the requirements of various sectors and target nationalities

Facilities ManagementService

- Flexible Payment Options: We offer diverse, scheduled payment packages that align with our clients' financial solvency and cash flows.
- Streamlined Procedures: We ensure simplified and developed contracting mechanisms for rapid operational response and immediate execution.
- Cost Efficiency: We provide smart, sustainable financial solutions that balance cost and quality, granting our partners a competitive edge.

Operations andManpower

- Customized & Sustainable Contracts: We excel in providing flexible contractual durations specifically designed to align with operational plans as well as our clients' current and future needs.

التأشيرات

نوفر تأشيرات جاهزة تغطي أكثر من 100 مهنة متنوعة، لتلبية متطلبات مختلف القطاعات والجنسيات المستهدفة

الدفع

تعدد خيارات الدفع: نطرح باقات سداد متنوعة ومجدولة تتوافق تماماً مع الملاءة المالية لعملائنا وتدفعاتهم النقدية

تسهيل الإجراءات: نضمن تبسيط وتطوير آليات التعاقد لسرعة الاستجابة التشغيلية وبدء التنفيذ

كفاءة التكلفة: نقدم حلولاً مالية ذكية، ومستدامة تحقق التوازن بين التكلفة والجودة وتمنح شركاءنا ميزة تنافسية

مدته العقود

عقود مخصصة ومستدامة: نتميز بتقديم مدد تعاقدية مرنة صُممت خصيصاً لتتواءم مع الخطط التشغيلية واحتياجات العميل الحالية والمستقبلية

International Recruitment Services

- **Global Office Network:** We own and manage an integrated system of accredited offices and international partners worldwide, ensuring the acceleration and completion of all recruitment procedures with high efficiency.
- **Rapid Processing:** We efficiently handle government and legal procedures, ensuring timely deployment of workforce to meet project schedules.
- **Professional Vetting:** Utilizing advanced international testing centers to evaluate and select talent before recruitment, ensuring full compliance with technical specifications.

Post-Contract Services

- **Dedicated Account Management:** A dedicated account manager ensures fast, efficient communication and support.
- **Operational Excellence:** Continuous follow-up to maintain smooth operations and resolve issues promptly.
- **Performance Reporting:** Regular performance reports provide transparency and support informed decision-making.

خدمات الاستقدام الدولي

شبكة مكاتب عالمية: نمتلك ونُدير منظومة متكاملة من المكاتب المعتمدة والشركاء الدوليين حول العالم، لضمان تسريع وإنهاء كافة إجراءات الاستقدام بكفاءة عالية.

سرعة الحلول التشغيلية: نتميز بإنهاء المعاملات الحكومية والقانونية في بلدان الإرسال، مما يضمن وصول الكوادر البشرية في أوقات قياسية تتماشى مع جداول مشاريع عملائنا.

الاختيار والتدقيق الاحترافي: نعتمد على مراكز تقييم واختبار متطورة دولياً لانتقاء وفحص الكفاءات والعمالة قبل استقدامها، لضمان مطابقتها للمواصفات الفنية المطلوبة.

خدمات ما بعد التعاقد

إدارة حسابات استراتيجية مخصصة: تعيين مدير حسابات مستقل لكل عميل، ليتولى الإشراف المباشر على تلبية كافة المتطلبات والاحتياجات بكفاءة وسرعة.

الجودة والاستدامة التشغيلية: إجراء متابعة دورية ومستمرة لضمان سير العمل واستقراره ومعالجة أي تحديات تشغيلية بشكل استباقي وفوري.

الحوكمة وتقارير الأداء: إصدار تقارير أداء شاملة ودورية تعكس بدقة مستويات الكفاءة، مما يدعم اتخاذ القرارات ويضمن الشفافية الكاملة.

Business Sectors

- Al-Roya Al-Haditha is committed to empowering business sectors and institutions by providing them with operational solutions and human resources that precisely meet their aspirations. This is achieved through two strategic paths that ensure business continuity and efficiency.

Customized Recruitment and Selection

- Based on your requirements, Al-Roya Al-Haditha screens qualified candidates according to your standards. We present the top profiles for your final approval, then immediately proceed with fast and professional recruitment.

Tailored Recruitment and Selection

- When you nominate your candidates, Al-Roya Al-Haditha handles the entire international and local recruitment process. We manage all government permits to prepare them for work, under flexible monthly or annual leasing contracts.

قطاعات الأعمال

تلتزم **الرؤيا الحديثة** بتمكين قطاعات الأعمال والمؤسسات عبر تزويدها بالحلول التشغيلية والقوى العاملة التي تلبي تطلعاتها بدقة، وذلك من خلال مسارين استراتيجيين يضمنان استمرارية الأعمال وكفاءتها

الاستقطاب والاختيار المخصص

بناءً على تطلعاتكم، تتولى **الرؤيا الحديثة** مسؤولية البحث والفرز الدقيق للكوادر البشرية المؤهلة وفقاً لأعلى المعايير والمواصفات التي تحددها. نقوم باختيار النخبة وعرض الملفات المرشحة عليكم لاتخاذ القرار النهائي، لنباشر بعدها فوراً إجراءات الاستقدام بنهج احترافي وبأعلى مستويات السرعة والإنجاز.

خدمة الاستقدام الموجهة

حين يقوم العميل بتحديد وترشيح أفراد الطاقم المستهدف، تكفيه **الرؤيا الحديثة** عناء المتابعة حيث نتولى إدارة ملف استقدامهم بالكامل من الخارج وإنهاء كافة المعاملات الحكومية والتراخيص داخل المملكة لتجهيزهم للعمل. يتم تنظيم العلاقة التشغيلية من خلال عقود تأجير مخصصة بنظام الدفع الشهري أو السنوي



Our Business Sectors

Construction and Building

Energy and Industry

Energy and Industry

Consumer Complexes and Retail

Government and Semi-Government Sector

Financial and Banking Sector

Logistics and Supply Chain Services

Hotels and Hospitality

Maintenance, Operation, and Cleaning

Healthcare and Medical

Communications and Information Technology

Universities and Schools

قطاعات أعمالنا

التشييد والبناء

الطاقة والصناعة

المطاعم والمقاهي

المجمعات الاستهلاكية والتجزئة

القطاع الحكومي وشبه الحكومي

القطاع المالي والمصرفي

الخدمات اللوجستية وسلاسل الإمداد

الفنادق والضيافة

الصيانة والتشغيل والنظافة

الرعاية الصحية والطبية

الاتصالات وتقنية المعلومات

الجامعات والمدارس

شركاء النجاح

COLLABORATIONS THAT GROW





KSA - Riyadh .



www.Modern-vision-ksa.com



info@Modern-vision-ksa.com



+966 509428266

